
 
 
 
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 7/2020 
 
 
 

Utvalg: Koordineringsutvalg for støy 
Møtested: Ørland kultursenter, Balsnes 
Dato: 25.11.2020 
Tid: 09:15 – 10:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jan Inge Standahl Nestleder SP 
Tore Melhuus Medlem H 
Stein Eriksen Medlem STØY 
Hans Kristian Norset Medlem STØY 
Kjetil Schanche Medlem BOND 
Ketil Kvam Medlem RAD 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde LEDER SP 
Daniel Johansen MEDL RAD 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Finn Olav Odde SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 

Andre som møtte: 
Navn Firma 
Carl Oscar Pedersen Forsvarsbygg 

 
 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

 
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Orienteringssaker:  

 Orientering fra Forsvarsbygg ved Carl Oscar Pedersen  
(presentasjon/notat sendes ut) 
 Innløsning rød støysone: alle ferdig innen nyttår 
 Husdyrundersøkelsen: de første leskurene er under oppføring 
 Flytting, rivning og opprydding 
 Oppfølging av støymålinger og flygetraseer: omplassering av noen støymålere etter ønske 

fra støygruppa. 
Forsvarsbygg ønsker møte med Ørland kommune og Støygruppa i desember 

 Vernede bygninger: Forsvarsbygg utarbeider reguleringsplan og Asplan Viak er engasjert. 
Oversendes kommunen i september/oktober 2021 

 Overføring av eiendommer til kommunen: 49 eiendommer som kan overføres kommunen. 
Tomtene i Bruddet kan overføres 1. kvartal 2021 
 

 Orientering fra Støygruppa ved Hans Kristian Norset 
 Flytting av støymålere: 

Det er satt opp målere følgende steder vest for basen: Grande, Beian, Garten og Nesset. 
Når de flyttes etter ca 2 måneder, har vi foreslått følgende områder sør-øst for basen: 
Reksterberg øst, ved hønseriet, prestegårdsjordet samt en på Agdenes. 

 
 Luft og jordprøver  

 Carl Oscar har behov for å ha med fagfolk innen miljø på dette spørsmålet, og de hadde 
dessverre ikke mulighet i dag. Kommer tilbake til saken. 

 
Stein Eriksen mener det burde settes opp målere som kan måle innholdet i luften, som er 
ubehagelig særlig ved vestlig trekk/vind. 
Ketil Kvam mener også det er viktig å få tatt nye jord- og bladprøver på indre og ytre 
landbruksarealer ved ØF for å ha en oppdatert miljøstatus i de omkringliggende 
landbruksområdene. 
 

 Flytting av vernede bygningsmasse, ønsker fremdriftsplan fra administrasjon 
 Ingen til stede fra administrasjonen 
 Forsvarsbygg har startet arbeidet med reguleringsplanen 

 
 Avskjæringsgrøft i nord: 

 Det er en ryddig håndtering av kanalprosjektet og eksisterende dreneringssystemer blir tatt 
hensyn til 

 
 Laila Veie og Tore Melhuus orienterte litt fra kommunestyrets besøk på Ørland flystasjon den 

05.11.20 
 

 
Jan Inge Standahl tar kontakt med kommunedirektøren, for å avtale dato for møte med Forsvarsbygg, 
Ørland kommune og Støygruppa, i forbindelse med oppfølging av støymålinger og flygetraseer. 
 
Neste møte: Onsdag 3. februar kl. 09.15 


